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Dopravná komisia 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja 
 

Košice: 04. 04. 2022  

Číslo: 3625/2022/OD-14574 

Vybavuje: Ing. Erika Bartková 

e-mail: erika.bartkova@vucke.sk  

telefón: 055/726 82 53  

 

 

ZÁPISNICA 

 

z 26. rokovania Dopravnej komisie 

Zastupiteľstva Košického samosprávneho kraja, konaného dňa 04. 04. 2022 

prezenčnou formou rokovania 
 

PROGRAM ROKOVANIA 

 
1. Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

2. Dodatok č. 3 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja  

3. Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie 

4. Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK 

5. Aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy 

6. Činnosti IDS Východ, s. r. o.  

7. Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja  

8. Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2021  

9. I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022  

10. Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja vrátane Integrovanej územnej 

stratégie  

11. Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom kraji na obdobie        

2022 - 2025 - 2030  

12. Návrhy, podnety a požiadavky 

13. Rôzne  

14. Záver 
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K bodu č. 1 

Otvorenie, zistenie počtu prítomných členov, schválenie programu rokovania  

Vyjadrenie:  

Predseda komisie privítal členov komisie, a otvoril 26. rokovanie komisie.  

Z celkového počtu 25 členov komisie bolo na začiatku rokovania prítomných 17 členov 

komisie. Predseda komisie konštatoval, že komisia bola uznášaniaschopná. 

Predseda komisie oznámil členom komisie zmenu v programe – presun bodu 6 za bod 1.  
Požiadal členov komisie o hlasovanie o upravenom programe. 

Uznesenie č. 9/2022  

Komisia schvaľuje program 26. rokovania komisie.  

Hlasovanie č. 1 

Prítomní:  17  

Za:   17   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 2 

Dodatok č. 3 k Zásadám a postupu pre udeľovanie verejných ocenení Košického 

samosprávneho kraja  

Vyjadrenie:  

PhDr. Anna Heribanová, vedúca oddelenia organizačného, protokolu a zahraničných vzťahov 

uviedla materiál. 

Diskusia: 

K bodu č. 2 nebola diskusia. 

Uznesenie č. 10/2022  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v znení návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 2 

Prítomní:  17  

Za:   17   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

  

K bodu č. 3 

Kontrola plnenia uznesení a požiadaviek z komisie  

Vyjadrenie:  

Ing. Erika Bartková, tajomníčka komisie a vedúca oddelenia dopravy, informovala, že 

na 25. zasadnutí komisie neboli vznesené požiadavky.  
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Diskusia: 

K bodu č. 3 nebola diskusia. 

 

 

K bodu č. 4 

Aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK 

Vyjadrenie:  

Ing. Matej Pindroch, riaditeľ investično-technického úseku poskytol aktuálne informácie 

v oblasti pozemných komunikácií a činnosti Správy ciest KSK.  

Informácie, ktoré boli prehľadne spracované písomnou a tabuľkovou formou, boli zaslané 

členom komisie pred rokovaním mailom: 

- prehľad zrealizovaných investícií (cesty a mosty) za aktuálne volebné obdobie, 

- stavebno-technický stav ciest II. a III. triedy 2021, 

- stavebno-technický stav mostov, prehľad 2017 – 2021, 

- stav technického vybavenia Správy ciest KSK,  

- informácia o verejnom obstarávaní, 

- plán rekonštrukcií a výstavby cestnej infraštruktúry a mostov na rok 2022. 

Ing. Matej Pindroch podrobnejšie informoval o väčších stavbách, ktoré sú aktuálne v príprave, 

resp. v realizácii: 

a. rekonštrukcia mosta M2774 cez rieku Ondava pri obci Sirník – do 8. apríla začne 

zhotoviteľ búracie práce, je potrebné doriešiť odstránenie dočasného premostenia, 

Správa ciest KSK bude písomne informovať Okresný úrad Trebišov, 

b. rekonštrukcia mosta M112 cez vodnú nádrž Ružín za obcou Margecany taktiež začne 

v najbližších dňoch, 

c. Eliminácia bezpečnostných rizík na ceste II/549 kopec Úhorná - Krásnohorské 

Podhradie (Pačanský kopec), 

d. Rekonštrukcia mosta M6688 cez rieku Hnilec a trať ŽSR - Gelnica, 

e. Rekonštrukcia mosta M7170 cez záchytný kanál pred obcou Záhor, 

f. Investičná akcia Odstránenie havarijného stavu cesty III/3244 Rudňany – Poráč, začne 

najneskôr do konca apríla, podľa klimatických podmienok, 

g. rekonštrukcia mosta M4356 cez potok Čierna Voda za obcou Stretava– je potrebná 

aktualizácia projektovej dokumentácie riešenia, 

h. Rekonštrukcia cesty  III/3306 Hačava – Háj je v realizácii, 

Ing. Peter Harčarik, vedúci odboru projektov a investícií doplnil informáciu o aktuálnom stave 

prípravy projektu IROP ID R002 II/576 Bohdanovce - Herľany I. etapa (horský priechod 

Banské) – vzhľadom na zdĺhavý proces verejného obstarávania a následných kontrol a tiež 

vzhľadom na aktuálne dianie na trhoch, ktoré zaznamenávajú výrazný rast cien základných 

materiálov (oceľ, betón, asfalty...), bude potrebné opakovanie verejnej súťaže. Prebieha aj 

príprava projektu IROP ID R002 II/576 Bohdanovce - Herľany II. etapa (od Bohdanoviec 

po Herľany), ktorý je vo fáze vyhodnocovania verejného obstarávania. 

Modernizácia cesty II/552 je rozdelená na dva úseky: 

ID R007 II/552 hr. okr. KE/KS – Veľké Kapušany - hranica UA - región Dolný Zemplín 

(vzhľadom na nárast cien bude potrebné nové verejné obstarávanie). 

ID R007 II/552 hr. okr. KE/KS – Veľké Kapušany - hranica UA - región Abov 

(pred podpisom zmluvy o dielo so zhotoviteľom). 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Ing. Peter Harčarik, Ing. Viktor Dulina, Ing. Pavel Titl, Ing. Igor Petrik, 
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JUDr. Gábor Szalay, Ing. Jozef Horváth, Ing. Július Hajdu, Ing. Mgr. Miloš Ihnát, Mgr. Peter 

Berinšter, Ing. Vladimír Bezák, Ing. Štefan Bašták, 

Predmetom diskusie boli témy:  

- Rast cien stavebných materiálov a energií a jeho vplyv na rozpočty stavieb.  

- Stav prípravy a realizácie rekonštrukcií 5 mostov z nosníkov typu Vloššák, z úverových 

zdrojov 5 mil. eur ( Most M 3395 cez miestny potok v meste Sečovce, Most M 3219 

cez potok Čečanka za obcou Mokrance, Most M 7170 cez záchytný kanál pred obcou 

Záhor,  Most M 6860 cez nápustný kanál do Zemplínskej Šíravy, Most M 2861 cez poľný 

kanál pred obcou Topoľany) do prípravy rekonštrukcie týchto mostov a všetkých 

investičných akcií, ktoré sú zverejnené na Vestníku ÚVO zasahuje prostredníctvom 

rôznych obštrukcií Združenie domových samospráv (p. Marcel Slávik). Ing. Pindroch 

informoval, že tieto kroky neúmerne predlžujú inžiniersku činnosť a samotné získanie 

právoplatných rozhodnutí. 

- Súvislá oprava cesty III/3703 Boťany kolónia. 

- Súvislá oprava cesty III/3661 Lastovce – Nižný Žipov. 

- Súvislá oprava cesty III/3364 Hatiny – Debraď. 

- Súvislá oprava cesty III/3358 Zlatá Idka – Rudník - v rámci súvislých úprav v roku 2022. 

- Sanácia zosuvu na ceste II/587 Roštársky kopec + súvislá úprava cesty. 

- Komplexná rekonštrukcia cesty s príslušenstvom III/3350 Kostoľany n/Hornádom - 

železničná stanica – ešte v roku 2022. 

- Komplexná rekonštrukcia cesty s príslušenstvom III/3352 od križovatky Kostoľany 

n/Hornádom do obce Sokoľ. 

- Poškodzovanie cesty II/576 na horskom priechode Herľany – Banské vplyvom ťažby dreva 

a poškodeného odvodnenia, v úseku je aj most M7142 cez horský potok pred obcou 

Herľany, ktorý je v havarijnom stave. Na tomto moste SC KSK vykoná mimoriadnu 

prehliadku dňa 7. 4. 2022 a o výsledku bude kompetentných informovať. Z hľadiska  

bezpečnosti hrozí uzávierka cesty II/576 v úseku obec Herľany – obec Banské. 

- K poškodzovaniu ciest vplyvom ťažby dochádza aj na ďalších úsekoch ciest, napríklad 

Lipovník – Drnava, Pača, je potrebné zabezpečiť ochranu ciest v spolupráci s okresnými 

úradmi. 

- Investičná akcia Eliminácia bezpečnostných rizík na ceste II/549 kopec Úhorná - 

Krásnohorské podhradie – aktuálne Správa ciest KSK v rámci prípravy stavby komunikuje 

s Okresným úradom Rožňava, ktorý žiada majetkovoprávne usporiadanie vlastníckych 

vzťahov k pozemkom. 

- Výrub suchých ovocných stromov popri ceste II/576 Bidovce – Herľany.  

- Komisia požiadala Správu ciest KSK na budúce zasadnutie dopravnej komisie predložiť 

plán starostlivosti o cestnú zeleň, vrátane náhradnej výsadby stromov. 

- Komisia požiadala Správu ciest KSK na budúce zasadnutie dopravnej komisie pripraviť 

podklady:  

a. zoznam plánovaných opráv ciest, mostov, priepustov na rok 2022 

b. zoznam konkrétnych mechanizmov, ktoré plánuje Správa ciest KSK obstarať 

(s popisom využitia v jednotlivých okresoch resp. cestmajsterstvách).  

Na otázky odpovedali: 

Ing. Matej Pindroch, Ing. Peter Harčarik 

Rokovania komisie sa od tohto bodu programu zúčastnil poslanec JUDr. Mgr. Ladislav 

Rovinský, ako hosť.  
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Uznesenie č. 11/2022  

Komisia berie na vedomie aktuálne informácie v oblasti pozemných komunikácií a činnosti 

Správy ciest KSK. 

Hlasovanie č. 3 

Prítomní:  17  

Za:   17   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 5 

Aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy 

Vyjadrenie:  

Ing. Peter Šmihuľa, zamestnanec spoločnosti IDS Východ, s.r.o., poskytol aktuálne informácie 

v oblasti verejnej dopravy:   

- Platnosť nových zmlúv o službách vo verejnom záujme od 1. 4. 2022 - úspešné ukončenie 

verejného obstarávania, podpísanie zmlúv, úkony objednávateľa pre nástup dopravcov 

do procesu podľa novej zmluvy (dizajn manuál, turnusy, autobusy). 

- Prebiehajúce zúčtovanie roka 2022 a predbežne vyčíslená požiadavka dopravcov 

na dofinancovanie roka 2021 poznačeného pokračujúcou pandémiou (cca 380 tis. eur). 

Informácia o výsledku zúčtovania bude poskytnutá na nasledujúcom zasadnutí DK. 

- Opatrenia KSK od 26. 2. 2022, t.j. od vyhlásenia mimoriadneho stavu pre vojnu 

na Ukrajine - nulové cestovné pre utečencov (bez ohľadu na št. príslušnosť) + posilové 

autobusové spojenia na hraničné priechody Vyšné Nemecké a Veľké Slemence (od 2. 3. 

do 23. 3.). Snaha o riešenie finančných kompenzácií nielen cez štátny rozpočet, ale aj cez 

výbor regiónov (https://cor.europa.eu/en/engage/Pages/Help-Ukraine-refugees.aspx). 

Zároveň prebieha koordinácia dopravných služieb s Krízovým štábom a ZSSK. 

- Zmeny cestovných poriadkov PAD - najmä pre uzatvorené mosty (Sírnik, Bežovce, 

Gelnica) + príprava zmeny dopravnej obslužnosti PAD v okolí Krompách a Spišských 

Vlách. 

Ing Erika Bartková, tajomníčka komisie a vedúca oddelenia dopravy Úradu KSK informovala 

dopravnú komisiu o personálnych zmenách: 

-  Ing. Peter Šmihuľa je od 1. 4. 2022 zamestnancom spoločnosti IDS Východ, s.r.o. 

Noví zamestnanci Úradu KSK oddelenia dopravy od 1. 4. 2022: 

- Ing. Milan Hrehor, referent cestnej dopravy,  

- Ing. Pavol Vehéc, referent verejnej osobnej dopravy. 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Ing. Igor Petrik, Ing. Erika Bartková, Ing. Jozef Horváth, Ing. Pavel 

Titl, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

Predmetom diskusie boli témy:  

- Staršie autobusy v prímestskej autobusovej doprave v okrese Rožňava. 

- GVD – osobná železničná doprava v Hnileckej doline – aj tento problém sa rieši 

v koordinácii všetkých samosprávnych krajov - Dopravná sekcia SK8 má zásadné 

a principiálne pripomienky k ministerstvom dopravy už schválenému Plánu dopravnej 

obslužnosti SR železničnej dopravy, ku ktorému neboli VÚC prizvané na spoluprácu, 

napriek opakovaným výzvam predsedov krajov smerom k ministrovi dopravy. 

https://cor.europa.eu/en/engage/Pages/Help-Ukraine-refugees.aspx
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- Mgr. Ladislav Rovinský ako hosť otvoril témy:  modernizácia železničnej trate Kysak – 

Košice, modernizácia stanice Košice, priemyselný park Valaliky, priemyselný park 

Moldava nad Bodvou. Informáciu pre dopravnú komisiu k týmto témam pripraví IDS 

Východ, s.r.o. a odbor regionálneho rozvoja Úradu KSK.  

Na otázky odpovedal:  

Ing. Peter Šmihuľa 

Uznesenie č. 12/2022  

Komisia berie na vedomie aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy. 

Hlasovanie č. 4 

Prítomní:  17  

Za:   17   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 6 

Činnosti IDS Východ, s. r. o. 

Vyjadrenie: 

Ing. Peter Šmihuľa informoval o aktuálnych činnostiach IDS Východ, s. r. o., konkrétne: 

- Nový systém evidencie požiadaviek na zmeny CP a schvaľovanie zmien CP vytvorený IDS 

Východ a odsúhlasený na KSK a PSK. 

- Činnosť Dopravnej sekcie SK8 s cieľom zásadne a principiálne pripomienkovať 

ministerstvom dopravy už schválený PDO SR železničnej dopravy, ku ktorému neboli 

VÚC prizvané na spoluprácu, napriek opakovaným výzvam predsedov krajov smerom 

k ministrovi dopravy. 

- Aktivity k vodíkovej mobilite, cyklonosiče a letná sezóna, podpora spojenia Košice - 

Miškolc (KRT+EZUS). 

- Rokovania a príprava dokumentov a materiálov k zámeru vstupu krajských miest 

do majetkovej štruktúry IDS Východ, s.r.o. 

Diskusia: 

Diskusia k bodu 5 Aktuálne informácie v oblasti verejnej dopravy a k bodu 6 Činnosti IDS 

Východ, s. r. o. bola spojená a témy diskusie sú uvedené v bode 5. 

Uznesenie č. 13/2022  

Komisia berie na vedomie aktuálnu informáciu o činnostiach IDS Východ, s. r. o. 

Hlasovanie č. 5 

Prítomní:  17  

Za:   17   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 
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K bodu č. 7 

Dodatok č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom Košického samosprávneho kraja  

Vyjadrenie: 

Ing. Marta Vargová informovala o Dodatku č. 4 k Zásadám hospodárenia s majetkom 

Košického samosprávneho kraja 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojil: Ing. Igor Petrik 

Predmetom diskusie boli témy:  

- Možnosť predĺženia maximálnej doby nájmu, ktorý schvaľuje predseda zo súčasných 10 

rokov, na 15 rokov vo výnimočných odôvodnených prípadoch (eurofondy, 

verejnoprospešný účel). Dlhú dobu nájmu schvaľovaného predsedom však už kritizovala 

Transparency International Slovensko. Komisia požiadala odbor správy majetku o prípravu 

návrhu riešenia.   

Uznesenie č. 14/2022  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v znení návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 6 

Prítomní:  17  

Za:   17   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 8 

Záverečný účet Košického samosprávneho kraja za rok 2021  

Vyjadrenie: 

Ing. Kvetoslava Lipovská informovala o Záverečnom účte Košického samosprávneho kraja 

za  rok 2021 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Ing. Igor Petrik, Mgr. Rastislav Javorský, Ing. Jozef Hudák, Ing. Ján 

Jakubov, Ing. Jozef Horváth, Ing. Mgr. Miloš  Ihnát, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský 

Predmetom diskusie boli témy:  

- Nízke čerpanie rozpočtu kapitálových výdavkov súvisí s platnými Zásadami tvorby 

rozpočtu KSK. Napríklad začatie verejného obstarávania je viazané na vyčlenené finančné 

prostriedky na investičnú akciu v schválenom rozpočte – námet na úpravu Zásad tvorby 

rozpočtu KSK v ďalšom volebnom období. 

Uznesenie č. 15/2022  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v znení návrhu 

uznesenia.  
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Hlasovanie č. 7 

Prítomní:  17  

Za:   17   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 9 

I. úprava rozpočtu Košického samosprávneho kraja v roku 2022  

Vyjadrenie: 

Ing. Kvetoslava Lipovská informovala o I. úprave rozpočtu Košického samosprávneho kraja 

v roku 2022 

Diskusia: 

K bodu č. 9 nebola diskusia. 

Uznesenie č. 16/2022  
Komisia odporúča zastupiteľstvu predložený materiál prerokovať a schváliť v znení návrhu 

uznesenia.  

Hlasovanie č. 8 

Prítomní:  17  

Za:   17   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 10 

Program hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja vrátane Integrovanej územnej 

stratégie  

Vyjadrenie: 

Ing. Barbora Kováčová informovala o Programe hospodárskeho rozvoja a sociálneho rozvoja 

vrátane Integrovanej územnej stratégie. 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Ing. Ján Jakubov, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, Ing. Pavel Titl  

Predmetom diskusie boli témy:  

- V rámci prípravy PHSR prebiehala aj aktívna komunikácia a koordinácia s Mestom 

Košice. 

- Rekonštrukcie a modernizácia mostov bude oprávnená aktivita, ktorú bude možné 

financovať z európskych zdrojov, čo považujeme za úspech v rokovaniach. 

- JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, ktorý sa zúčastnil ako hosť podotkol, že podľa jeho názoru 

by malo mať Mesto Košice pri strategickom plánovaní presah okrem štyroch okresov 

Košíc, aj do okresu Košice – okolie, s ktorým je mesto úzko previazané. 
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Uznesenie č. 17/2022  
Komisia berie na vedomie predložený materiál.  

Hlasovanie č. 9 

Prítomní:  15  

Za:   15   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 11 

Stratégia rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky v Košickom kraji na obdobie 2022 

- 2025 - 2030  

Vyjadrenie: 

Ing. Barbora Kováčová informovala o Stratégii rozvoja cyklistickej dopravy a cykloturistiky 

v Košickom kraji na obdobie 2022 - 2025 – 2030  

Materiál bol stiahnutý z programu rokovania Zastupiteľstva KSK. 

Diskusia: 

Do diskusie sa zapojili: Ing. Igor Petrik, Ing. Jozef Horváth, JUDr. Mgr. Ladislav Rovinský, 

Ing. Mgr. Miloš Ihnát  

Predmetom diskusie boli témy:  

Komisia žiada odbor regionálneho rozvoja na najbližšie zasadnutie dopravnej komisie pripraviť 

informáciu o stave prípravy jednotlivých cyklotrás.  

 

 

K bodu č. 12  

Návrhy, podnety a požiadavky 

V rámci bodu 12 neboli vznesené žiadne návrhy, podnety ani požiadavky. 

 

 

K bodu č. 13 

Rôzne 

Ing. Pavol Titl informoval, že NDS a. s. v súčasnosti aktualizuje projektovú dokumentáciu 

rýchlostnej cesty R2 Šaca – Košické Oľšany, I. úsek Šaca – Šebastovce. Cieľom je hlavne 

zjednodušiť križovatku Ľudvíkov dvor. V rámci II. úseku Šebastovce – Košické Oľšany 

navrhuje prepojenie cesty III/3416 Valaliky – Košice s odpočívadlom, ktoré bude vybudované 

v rámci R2 II. úsek Šebastovce – Košické Oľšany.  

Uznesenie č. 18/2022  

Komisia odporúča vedeniu KSK prerokovať s Národnou diaľničnou spoločnosťou a. s. úpravu 

projektovej dokumentácie rýchlostnej cesty R2 s možnosťou napojenia cesty III/3416 

na čerpaciu stanicu a odpočívadlo Kokšov Bakša. 
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Hlasovanie č. 10 

Prítomní:  15  

Za:   15   

Proti:     0   

Zdržal sa:    0  

Nehlasovali:    0   

Návrh bol schválený. 

 

 

K bodu č. 14 

Záver 

Predseda komisie Ing. Igor Petrik konštatoval, že program rokovania komisie bol vyčerpaný, 

poďakoval členom komisie za účasť a poprial pokojné Veľkonočné sviatky. Termín a miesto 

ďalšieho rokovania bude členom komisie oznámený.   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 .................................................. .................................................. 

 Ing. Erika Bartková Ing. Igor Petrik 

 tajomníčka komisie predseda komisie 

 


